



INTERLAND-CUP 2021

Welcome by mayor of the city Darmstadt

Barbara Akdeniz

Grußworte der Bürgermeisterin der Stadt Darmstadt

Barbara Akdeniz



**Dear athletes and friends of figure skating,
ladies and gentlemen,**

**the Hessian Roller Sport and Inline Association e.V. will hold the event on
October 22nd and 23rd, 2021**

**with the Interland Cup in roller art skating one of the largest European events
in artistic skating in Darmstadt.**

**With the Interland Cup, the Hessian Roller Sport and Inline Association e.V. is
showing once more his courage and his willingness to host high-class roller
sports Events. More than 100 athletes from 7 nations will show their artistic
skating skills in darmstadt.**

**Artistic roller skating has a good tradition in Darmstadt. Numerous successes
in the past speak for themselves.**

**Sport in Corona times is not only a bigchallenge for athletes, but also for
coaches and organizers of sporting events.**

**With a good concept the Hessian Roller Sport and Inline Association e.V. have
shown that sporting events are still possible.**

For this I would like to express my thanks and appreciation to you.

I wish you all the best for the event.

Kind regards

Barbara Akdeniz

Mayor of Darmstad



Liebe Sportler*innen und Freundinnen und Freunde des Rollkunstlaufens,
sehr geehrte Damen und Herren,

der Hessische Rollsport und Inline Verband e.V. richtet am 22. und 23. Oktober
2021

mit den Interlandcup im Rollkunstlaufen eine der größten europäischen
Veranstaltungen

im Rollkunstlaufen in Darmstadt aus.

Mit dem Interlandcup zeigt der Hessische Rollsport und Inline Verband e.V. einmal
mehr seinen Mut und seine Bereitschaft zur Austragung hochklassiger Rollsport-
Veranstaltungen. Mehr als 100 Sportler*innen aus 7 Nationen werden im
Landesleistungszentrum für Rollsport ihr Können zeigen.

Der Rollkunstlauf hat in Darmstadt eine gute Tradition.

Zahlreiche Erfolge in der Vergangenheit sprechen für sich.

Sport in Corona-Zeiten ist aber nicht nur für die Athletinnen und Athleten, sondern
auch für die Trainer*innen und Organisator*innen von Sportveranstaltungen eine
große Herausforderung.

Mit einem guten Konzept haben Sie gezeigt, dass Sportveranstaltungen dennoch
möglich sind.

Hierfür möchte ich Ihnen meinen Dank und meine Anerkennung aussprechen.

Ich wünsche Ihnen für die Veranstaltung gutes Gelingen.

Mit freundlichen Grüßen

Barbara Akdeniz

Bürgermeisterin der Stadt Darmstadt